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AU möte den söndagen den 14 december. 

 

 Närvarande vid mötet: 

 Ordförande Maj Flodin 

 Vice ordförande Amanda Malm 

 Sekreterare Jaana Meica. 

 

Ordförande Maj Flodin kallade till ett AU möte då en akutsituation har uppstått gällande Klubbens 

hemsida. 

Enligt ordinarie styrelsemöte 2014:9 beslutades att Catharina Holmberg skulle kunna uppdatera 

klubbens befintliga hemsida, samtidigt som Catharina Holmberg och Amanda Malm skulle börja på 

att skissa en ny hemsida. Tyvärr visade det sig att befintlig hemsida var för svår att uppdatera i 

nuvarande form. 

AU har idag beslutat att Catharina Holmberg och Amanda Malm skyndsamt gör en ny hemsida samt 

att den publiceras så snart den är klar för detta. 

 

Maj Flodin framförde att hon funderade på att om möjligt kunna göra ett utskick till klubbens 

förtroendevalda, i form av ett julkort med en mini trisslott. 

AU antog förslaget. 

 

Ordförande Maj Flodin 

 

 

Vice ordförande Amanda Malm 

 

 

Sekreterare Jaana Meica 


